
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

f3rs«ggyűüé5 Friva°w,ia

Irományszára g.I a Con S %

Érkezett 2017 JÚN 15.

41111
~ ü ". . M „

	

fi
•; per_ °

naiWúi ^ ú~üd,

	

iinirii

	

uir úuinuí.

_°

	

u :,: ur ,. :_; +ruiauaí, rnurr ~ .._ ,
d n

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Egészségbiztosítás külföldön? „

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az európai integráció egyik fontos állomása volt, hogy megteremtette a lehetőségét annak, hogy

a Magyarországon megszerzett, egészségügyi ellátáshoz kapcsolódó jogaikkal külfödön i s

élhessenek. Ilyen az egészségügyi ellátáshoz való jog, illetve az orvosilag szüksége s

egészségügyi ellátások, amelyek elvégzéséhez szükséges jogosultság az Európa i

Egészségbiztosítási Kártyával igazolható .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :



1. Hányan igényeltek Európai Egészségbiztosítási Kártyát 2010 és 2017 május 31-e

között, havi bontásban?

2. Hány igénylést utasítottak el havi bontásban, az els ő kérdésben említett id őszakban?

3. Hány ilyen érvényes kártya van ma?

4. Az első kérdésben említett időszakban, havi bontásban, mekkora költséget jelentettek

az így igénybe vett szolgáltatások a magyar államnak ?

5. Mennyi és milyen szolgáltatást vettek igénybe, az első kérdésben említett időszakban,

az Európai Egészségbiztosítási Kártya alapján ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . június.d5

G,i
Dr. Szakács Lászl ó

országgyű lési képviselő

(MSZP)
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